
 

 

Beste lezer,  

Afgelopen week zijn in de media verschillende berichtgevingen gedeeld over 

het onderzoeksrapport van de NAR naar ABA, waarbij de mediaberichten 

melden dat het wordt afgeraden om nog ABA-behandelingen te volgen. Hier 

onder vallen ook PRT, VB, DTT etc. die bij heel veel zorgaanbieders worden 

ingezet als behandelmethodiek.  
 
Ook Op Weg Jeugdhulp heeft zich verdiept in het onderzoek.  Bij het 

onderzoek is er een vragenlijst over ervaringen met ABA ingevuld door 3 

groepen, dit betreft: Volwassenen met autisme, ouders of vertegenwoordigers 

van een kind met autisme en zorgprofessionals. 
Zorgprofessionals, ouders en vertegenwoordigers gaven de ABA-behandeling 

gemiddeld een ruime voldoende. Volwassenen met autisme gaven de 

behandeling gemiddeld een onvoldoende. 
 
Er waren zorgen over hoe de behandeling werd uitgevoerd, de controle op de 

kwaliteit en zwaarte en de gevolgen hiervan voor het kind. We merken dat in 

de negatieve berichtgeving vaak wordt verwezen naar een behandelmethode 

die decennia geleden werd toegepast.  ABA wordt al jaren wereldwijd 

onderzocht en steeds verbeterd. De huidige ABA-methodiek werkt niet met 

straffen of afpakken van speelgoed, maar juist met het volgen van het kind en 

het bekrachtigen van gewenst gedrag. De volwassenen met autisme die de 

vragenlijsten hebben ingevuld, hebben jaren geleden behandeling gekregen. 

Dit is niet de behandeling zoals wij bij Op Weg Jeugdhulp ABA toepassen. Wij 

betreuren enorm dat deze volwassenen een negatieve ervaring hebben 

opgedaan.  
 
De Nederlandse zorg is zodanig gereguleerd dat kwaliteit en veiligheid op 

verschillende manieren worden gecontroleerd. Op Weg Jeugdhulp voldoet 

aan deze criteria. We zijn HKZ gecertificeerd, onze behandelaren hebben een 

SKJ-registratie én een BCBA-certificatie of een opleiding gedaan die door de 

BACB is goedgekeurd.   
 
Het staat voor ons buiten kijf dat ethiek een van de belangrijkste dingen is bij 

het uitvoeren van welke behandeling dan ook. Bij Op Weg Jeugdhulp volgen 

wij de principes van ABA op zoals ze bedoeld zijn. Dat is op een liefdevolle 

manier met oog voor ieder individueel kind. 
Als u iets kwijt wilt of een vraag heeft over de ABA-methodiek, dan mag er 

altijd contact worden opgenomen met de behandelaren, teamleiders of de 

strategisch zorgmanagers.  

Met vriendelijke groet, 

Hunkar Caglayan  
Bestuurder Op Weg Jeugdhulp  


